

(1) 華語中心將於確認學費入帳後發出入學許可通知。

Mandarin Center will post out the Letter of Acceptance once the tuition fee confirmed to be paid.

(2) 若申請者因簽證等不可抗拒因素而無法到校註冊，本中心將退還全額學費，惟銀行匯款手續費或郵資費將自學費中扣除。

The full amount of tuition fee can be refunded once student can not enroll to the program caused by the visa issue. The transfer handing fee or postage fee will be deducted from the tuition fee.

(3) 如學生因個人因素而無法參加課程，恕無法申請退費。

No tuition fee refund if students can not attend to the program caused by personal issue.

(4) 申請退費請提供相關證明。

Please provide the related document when apply for refund.

學費 Tuition Fee (Text book, handout are excluded.)

NTD27000

繳費 Payment

(1) 現金繳費 By Cash

請至中華大學現場繳交，新竹市五福路二段 707 號。

Please pay at Chung Hua University, No. 707, Section 2, Wu Fu Road, Hsin Chu City.

(2) 匯款 By Transfer

國內台幣匯款(NTD27000)

To transfer New Taiwanese Dollar:

銀行：國泰世華銀行新竹分行

地址：新竹市北大路 307 號

銀行代號：0130408 (only 013 if you are in Taiwan)

帳號：040036001099

戶名：中華大學學校財團法人中華大學

SWIFT CODE：UWCBTWTP

BANK NAME：CATHAY UNITED BANK HSINCHU BRANCH

ACCOUNT NO.：040036001099

BENEFICIARY：CHUNG HUA UNIVERSITY

ADDRESS：NO.307, BEIDA ROAD, HSINCHU CITY

外幣匯款(NTD27000 for OUR)

To transfer currency other than New Taiwanese Dollar:

OUR:All transaction charges are to be borne by the applicant(The handling fee is about NTD641.)

BENEFICIARY : CHUNG HUA UNIVERSITY

SWIFT CODE : UWCBTWTP

BANK NAME : CATHAY UNITED BANK HSINCHU BRANCH

ACCOUNT NO. : 040080003899

ADDRESS OF BANK : NO.307, BEIDA ROAD, HSINCHU CITY

(3)線上刷卡 By credit card (NTD27000)

請告訴我們以便幫您向學校申請系統。

Please tell us so as to help you apply for the system to the school.